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1. Tillitsvalgte 

Fylkesstyret har i meldingsåret bestått av: 

 

Leder    Per-Asbjørn Andvik, Tønsberg (bilde) 

1.nestleder  Bjarne Sommerstad, Sandefjord (bilde midten) 

2.nestleder  Eliza M. Gudem, Larvik (bilde) 

Studieleder  Andreas J. Svendsen, Sandefjord 

Styremedlem  Richard Fossum, Færder 

Styremedlem  Ane I. Støen Mittet, Horten 

Stortingsrep.                    Kathrine Kleveland 

Repr. Vestfold SU Ole Kristian Farmen 

Repr. Vestfold SK            Guri R. Nilsen 

 

1.varamedlem  Ronny Pettersen, Tønsberg 

2.varamedlem  Anne Synnøve Hovland, Færder 

3.varamedlem   Henriette Sørbøe Andreassen, Horten 

4.varamedlem  Heidi Myhre, Holmestrand        

Revisorer:  Ragnar Kirkevold og Arne Limkjær  

Valgkomite:  Guro Huneide Hetland, Horten (leder),  

Thorvald Hillestad, Tønsberg, Per Harald Agerup, Holmestrand, 

fylkessekretær med som sekretær. 

 

Arbeidsutvalget (AU) har bestått av leder og de to nestlederne. AU har møter før styremøter og ved 

behov. 

 

Fylkesleder er automatisk medlem av landsstyre. 



Årsmelding 2023 Vestfold Senterparti 4 

2. Fylkesårsmøtet 2023 
  

Årsmøtet ble avholdt 4. mars ved Park 

Hotell i Sandefjord.  Fylkesleder Per-

Asbjørn Andvik åpnet møtet og holdt sin 

årsmøtetale.   

Fylkesleders tale er lagt ved som 

vedlegg 4 i denne årsmelding. 

Karoline Lie og Bjarne Sommerstad ble 

valgt til møtedirigenter. Hilde Tørnby og 

Sigrid Irgens Hokstad ble valgt til 

møtereferenter i tillegg til automatisk 

protokoll fra Go Plenum. 

Stortingsrepresentant Kathrine 

Kleveland, Fylkesleder Per-Asbjørn 

Andvik og Statsråd Ola Borten Moe 

innledet til generaldebatt. 

Resolusjonskomiteen bestående av Per Harald Agerup (leder), Eliza M. Gudem, Jon Folkvord, Anne 

Synnøve Hovland, Ivar Andreassen, Svein Holmøy og Sigrid I. Hokstad med Hedda C. W. Håkegård 

som sekretær, la fram resolusjonene og komiteens forslag til behandling. Følgende resolusjoner ble 

vedtatt:  

 1. Rus og kriminalitet blant barn og unge må bekjempes! 

 2. Nei til Narkotika! 

 3. Strømkrisen må løses 

 4. Fødselsomsorgen i Norge er under press 

 5. Kompetanseløft og rekruttering i helsesektoren 

 6. Dobbeltspor gjennom hele Vestfold 

              7. Matjord er ingen selvfølge 

              8. Plassnøytrale arbeidsplasser 

 

Hedersmerke ble tildelt Arne Limkjær, Thorvald Hillestad og Jan S. Døvle.  

Årsmelding, regnskap, handlingsplan og budsjett ble enstemmig vedtatt.   Det var ingen innkomne 

saker til årsmøtet.   

Valgkomiteens forslag ble lagt fram av leder Øyvind Oppegård, og var på forhånd lagt inn i Go 

Plenum. Komiteen for 2023 besto av leder Øyvind Oppegård, Guro H. Hetland og Karen-Ingrid 

Hovland. Fylkessekretær var med som sekretær. Valget ble gjennomført i henhold til vedtektene.      
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3.  Fylkesstyrets arbeid  

3.1  Styremøter  

Fylkesstyret har hatt syv styremøter i arbeidsåret og behandlet 38 saker. 

Arbeidsutvalget (AU) har hatt møter ved behov.  

Fylkesleder har hatt jevnlig kontakt med fylkessekretær via e-post, møter og telefon ved behov. 

Stortingsrepresentant, fylkesleder og fylkessekretær har faste ukentlige teamsmøter og et godt 

samarbeid. 

3.2  Politiske saker  

Fylkesstyret har hatt oppe flere politiske saker til 

diskusjon. Av politiske saker som er behandlet i styret 

nevnes: 

Fylkesdeling  

Organisering av nytt fylke 

InterCity 

Kjøp av eiendommen Fritzøehus 

Aktuelle saker som skal opp i fylkestinget 

Opprettholde opplæringskontorene 

Oslofjorden 

Energipolitikk  

Fylkesstyret vedtok i september å sende en henstilling om kjøp av eiendommen Fritzøehus i Larvik til 

våre representanter i Regjering og Stortinget. 

Fylkesstyret har svart på alle relevante høringer de har fått tilsendt.   

Flere av representantene i styret har skrevet leserinnlegg, hatt avisoppslag og uttalt seg på radio om 

relevante saker for partiet. 

Fylkesleder har deltatt på fylkesledermøter på teams, fylkesledersamlinger og landsstyremøter. 

Nestleder Bjarne Sommerstad har fungert som vara ved behov. 

Per-Asbjørn Andvik var vara på Stortinget i perioden Stortingsrepresentant Kathrine Kleveland var på 

besøk hos FN i USA.  

3.3  Besøk- og reiserunder  

Fylkesstyret har hatt de fleste styremøtene på fylkeskontoret, men ved alle arrangementer og 

samlinger har fylkesstyret forsøkt å rullere mellom kommunene.  

Fylkesstyret har deltatt med en representant på lokallaga sine årsmøter.  

3.4  Kurs og samlinger  

Vestfold Sp har i løpet av 2023 avholdt følgende kurs og samlinger:  

• Medlemsmøte (januar) 

• Åpent møte med Forsvarsminister Bjørn Arild Gram (februar) 

• Landsmøte (mars) 

• Skolering for listekandidater (juni) 

• Valgkampåpning (juni) 
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• Samling etter valget (oktober) 

• Vestfold i Sentrum (november) 

• Fylkesråd har vært avholdt flere ganger gjennom året 

 

4.  Senterpartiets studieforbund i Vestfold  

Andreas J. Svendsen ble gjenvalgt som studieleder for Vestfold Senterparti i mars 2023. Han har 

siden september 2022 vært studieleder. Han har deltatt på samlinger og opplæring i forbindelse med 

sitt verv.  

Stortingsrepresentant Kathrine Kleveland er valgt som styreleder i Senterpartiets studieforbund, og 

har i sin rolle jobbet aktivt ut mot fylket og lokallaga for å øke antall studietimer i bla. Vestfold.  

Vestfold Sp har i 2023 registrert 83 studietimer som har gitt 11 205 kr til fylkeslaget.  

              

5.  Lokallaga  
Vestfold Senterparti hadde pr. 31.12.2023 486 medlemmer (ink. SUL) som hadde betalt kontingent 

for 2023. Dette er en medlemsnedgang på 36 medlemmer fra 2022.  

Vestfold Senterparti har i arbeidsåret hatt seks lokallag fordelt på seks kommuner.  

De tillitsvalgte i lokallaga legger ned et imponerende arbeid og engasjement. Det er verdt å merke 

seg at de mange verv i laget og kommunepolitikken er delt på få personer.  

 

5.1  Medlemstall lokallag – Betalt innen 31.12.23       

Lokallag 
 

2022 
Ink.SUL 

2023 Senterungdommer Totalt Endring inkl SU 

Larvik 92 86 3  89  -3 

Sandefjord  76  60 8  68 -8 

Færder  36  29 4  33  -3 

Tønsberg 155 133 7 140 -15 

Horten  45  41 1   42 -3 

Sande og Holmestrand 115 109 2 111 -4 

Direkte medlem fylkeslaget 3   3     3 -- 

TOTALT  522 461 
 

25 
(totalt 2022: 26) 

486 -36 
 

 

6. Landsmøte 

Delegasjonen fra Vestfold bestod av: 

            Per-Asbjørn Andvik (fylkesleder, Tønsberg) 

            Bjarne Sommerstad (1.nestleder, Sandefjord) 

            Eliza M. Gudem (2.nestleder, Larvik) 

            Ane I. Støen Mittet (Styremedlem, Horten)  

            Andreas J. Svendsen (Styremedlem, Sandefjord) 



Årsmelding 2023 Vestfold Senterparti 7 

            Guri R. Nilsen (leder Senterkvinnene Vestfold) 

            Ole Kristian Farmen (leder Vestfold Senterungdom) 

            Richard Fossum (Færder) 

            Heidi Myhre (Holmestrand) 

            Ivar Andreassen (Horten) 

            Fylkessekretær og organisasjonssekretær deltok som sekretariat 

Stortingsrepresentant Kathrine Kleveland møtte på landsmøte som delegat fra Sentralstyret.  

Landsmøte ble avholdt fra 16. mars til 19. mars i Trondheim på Clarion Hotel & Congress 

Trondheim. Flere av våre delegater holdt innlegg i generaldebatten og i temadebattene.  

Vestfold delegasjonen på Landsmøte 2023. Bakerst fra venstre: Bjarne Sommerstad, Per-

Asbjørn Andvik, Eliza M. Gudem, Andreas J. Svendsen, Ivar Andreassen. Første rekke fra 

venstre: Richard Fossum, Ane I. Støen Mittet, Heidi Myhre, Guri R. Nilsen, Ole Kristian 

Farmen. 

7. Valg 2023 

Det ble lagt ned mye arbeid i forberedelser til valget 2023. Vestfold Senterparti vedtok en 

egen valgkampstrategi som ble brukt aktivt gjennom valgkampen. Arbeidet med profilering 

av kandidater og forarbeidet til dette ble startet tidlig i 2023. Flere videoer ble filmet av 

kandidatene og delebilder ble produsert og delt i sosiale medier. Nettsidene til fylkeslaget og 

alle lokallag ble oppdatert med en egen valgkampside hvor man enkelt kunne finne frem til 
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saker i programmet som var av betydning for den enkelte. Valgkampsidene ble oppdatert 

med leserinnlegg og andre artikler produsert av Vestfold Sp. 

 

 

7.1 Organisering 

Styret hadde det overordnede ansvaret for valget. Styret vedtok å sette ned et 

valgkamputvalg som bestod av følgende medlemmer: Olav Nordheim(Leder), Guri R. 

Nilsen(nestleder), Per-Asbjørn Andvik(1.kandidat), Elisabeth Irgens Hokstad(2.kandidat), 

Magnus Rød(3.kandidat).  

Valgkamputvalget vedtok bla. i løpet av valgkampen at det skulle produseres to flygeblader 

et med tema kollektivtrafikk og et flygeblad med viktige punkter fra programmet. Disse ble 

brukt på stand, pendleraksjon og på felles stand i Oslo.  

Det ble også laget en reiserute for toppkandidatene og Stortingsrepresentanten slik at alle 

kommuner ble besøkt. Lokallagene fikk i forkant av besøket beskjed om hvem som kom slik 

at de var informert og kunne tilpasse sin standliste ved behov. 

 

7.2 Reklame og promotering 

Det ble reklamert i alle nettavisene i Vestfold i til sammen 14 dager. Noen av reklamene var 

utformet som en annonse. Alle som klikket inn på annonsen ble videresendt til 

valgkampsiden eller en aktuell sak på Vestfold Sp sin hjemmeside. Rett før valget hadde vi 

«banner» og «stolper» på siden av alle nettavisene i Vestfold.  

Facebook ble brukt som en viktig formiddlingsportal for saker av betydning for valget. Mye 

av materiale som ble produsert av fylkeskontoret ble publisert på Facebook og Instagram. 

Innholdet ble mye delt av både privatpersoner og lokallagene i Vestfold. Annonsemuligheten 

på facebook ble dessverre ikke aktivert på grunn av manglende bankkort i fylkeslaget. 

Hovedorg ble kontaktet for å få til en mulig løsning, men utfordringen ble ikke løst.  

 

7.3 Valgkampåpning 16.06 i Horten 

Valgkampåpningen ble en kveld med mye inspirasjon og motivalsjon! Det var godt oppmøte 

fra alle lokallag og en kveld full av energi og positivitet. Vi fikk besøk av lagbygger Karl 

Kristian Langeland som bidro med skolering av kandidatene våre. Alle toppkandidater i både 

fylke og i kommunene ble presentert og fikk fortelle litt om seg selv og sitt engasjement. Det 

ble servert taco med tilbehør i pusen. Etter mat ble det tid til en kahoot om Vestfold.  
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7.4 Valgkamparbeid i lokallaga 

Alle lokallaga stilte liste til lokalvalget. Det ble avholdt stand i alle kommuner gjennom 

valgkampen. Flere av 1.kandidatene deltok i lokale debatter og engasjerte seg i ulike lokale 

saker. Det ble skrevet mange leserbrev og flere av kandidatene fikk redaksjonelle oppslag i 

avisene. Fylkeskontoret bidro bl.a. til å utforme og trykke brosjyrer, nettsider, delebilder, 

kandidatpresentasjoner og rådgivning.   

 

7.5 Reiserunder i Vestfold 1. og 2. kandidat 

Det ble to dager med reising for kandidatene våre. På den første runden ble Larvik, 

Sandefjord, Tønsberg og Horten besøkt. Runde to gikk til Færder, Noatun/RS i Horten og 

ASKO Oslofjord i Holmestrand. Lokale kandidater ble invitert med i sin kommune. Fokuset på 

disse rundene var bla. å møte administrasjonen i de ulike kommune og snakke om 

problemstillinger som var aktuelle for dem. Bedriftene som ble besøkt hadde ulike behov og 

utfordringer som var viktig å belyse. 

7.6 Resultat fylkestingsvalg og lokalvalg i Vestfold 2023 

Valgdistrikt Kommunestyrevalg Fylkestingsvalg Representanter 

Vestfold   4,2% 2 

Larvik 5,8% 5,4% 2 
Sandefjord 3,5% 3,6% 2 

Tønsberg 4,8% 4,9% 2 
Færder 3,1% 2,7% 1 

Horten 1,6% 1,4% 0 
Holmestrand 6,7% 6,8% 2 

 

8.   Økonomi og administrasjon  

8.1   Økonomi  
Fylkeslagets regnskap for 2023 viser et overskudd på kr 192 260. 

Pr. 31.12.2023 har fylkeslaget en fri egenkapital på kr 658 716.  

 8.2   Ansatte  

Lisbeth Glittum ble sykemeldt fra sin stilling som fylkessekretær i 80 % stilling, medio 

august 2022. Ida Cathrine Nilsen ble 15. august 2022 ansatt som fungerende fylkessekretær. 

Lisbeth Glittum sa opp sin stilling som fylkessekretær i Vestfold høsten 2023. 13. september 

2023 ble Ida Cathrine Nilsen ansatt som fylkessekretær i 100% stilling. Hedda C. W. Håkegård 

har frem til 18. september 2023 vært ansatt som organisasjonssekretær i Vestfold Sp og i 

Vestfold og Telemark Senterungdom. Hun har gått videre til ny jobb i Senterpartiets 

hovedorganisasjon. Fylkessekretær har kontorplass på Torp Panorama.                                                                                                        

Fravær: Fylkessekretær har ingen fraværsdager i 2023.  



Årsmelding 2023 Vestfold Senterparti 10 

8.3   Lokaler  

Vestfold Senterparti leier lokaler ved Torp panorama business senter i Sandefjord.  

 Fylkesstyret retter en stor takk til tillitsvalgte, folkevalgte, ansatte og alle som har   

stått på for Senterpartiets organisasjon med politiske saker og innspill i arbeidsåret!  

Sandefjord, 15.02-24 Fylkesstyret i Vestfold Senterparti 

Årsmelding er underskrevet digitalt av alle styremedlemmer 

 

Vedlegg 1: Til orientering 

Årsmelding Senterpartiets Fylkestingsgruppe Vestfold og Telemark 

Fylkeskommune 2023 

 

Gruppa og sekretæriat: 

Fylkestingsgruppa har bestått av åtte representanter i fylkestinget. Disse er Terje Riis-Johansen, Jan 

Thorsen, Per-Asbjørn Andvik, Lise-Marie Sommerstad, Knut Jarle Sørdalen, Anne Nora Oma Dahle, 

Beate Marie Dahl Eide og Olav Nordheim.  

I tillegg har Heidi Herum og Birgit Johanne Kovajord Olsnes vært aktive og delaktige i 

fylkestingsgruppas arbeid. 

Even Skårberg Aarnes har fungert som sekretær for gruppa. 

Oppsummering av året: 

2023 har vært preget av at det har vært Vestfold og Telemark Fylkeskommune siste driftsår. Fokuset 

har vært på å komme i mål på en god måte, og sikre en god start for de nye fylkene fra 1. januar 

2024.  

Mange av de viktigste politiske beslutningene har blitt gjort i de to hovedutvalgene Hovedutvalg 

Telemark og Hovedutvalg Vestfold. Disse utvalgene har representanter fra de respektive nye fylkene, 

og det har vært stor respekt for at Senterparti-medlemmene i de to utvalga kan ha ulike syn på saker. 

Selv om delinga har hatt stort fokus har VTFK fungert godt hele fylkets levetid. Elever har fått gode 

skoletilbud, busser har gått og tenner har blitt reparert. I tillegg har veier blitt asfaltert, og særlig to 

viktige samferdselsprosjekter, Ås-Linnestad i Vestfold og Kaste-Stoadalen i Telemark er igangsatt. 

Dette er viktige prosjekter som vil bety mye for de to nye fylkene i åra framover. 

Selv om fylkestinget har vært preget av at det skal deles, har Senterpartigruppa fungert godt hele 

perioden, også i 2023. Det er alltid hyggelig og møtes, det er konstruktive diskusjoner og man finner 

fram til gode løsninger. Det vil heller ikke være galt å si at Senterpartiet er den gruppa som har 

fungert best gjennom fylkestingsperioden, om man sammenlikner med de andre partiene. Gruppa 

har klart å bevare en god tone, og være et godt politisk verksted. 

Selv om gruppa nå oppløses, skilles representantene fra Vestfold og Telemark som venner, og et godt 

grunnlag for fremtidig samarbeid på tvers av nye fylkesgrenser er lagt. 
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Vedlegg 2: Til orientering –  

Resolusjoner vedtatt på fylkesårsmøtet Vestfold 2023 

Dobbeltspor gjennom hele Vestfold! 
Ambisjonen om full InterCity utbygging på Vestfoldbanen må opprettholdes. Stortingets 

vedtak under behandlingen av Nasjonal transportplan 2022-2033 må gjennomføres. 

Samtlige partier i Transport- og kommunikasjonskomiteen har krevd  at det skal bevilges 
planleggingsmidler til InterCity strekningen gjennom Sandefjord og Larvik i første periode av 
NTP. 

Skal man få nødvendig driftsstabilitet for å lykkes med en frekvens på to tog i timen til 
Skien, ha mulighet til å få sammenkoblet Vestfoldbanen og Sørlandsbanen, legge til rette 
for en god intermodal godsløsning til Larvik Havn  så må det også skje en full InterCity 
utbygging på hele Vestfoldbanen. 

Vestfold Sp krever at Stortinget fastholder sine målsettinger om full InterCity utbygging på 
hele Vestfoldbanen. 

 

Strømpriskrisen må løses  
Fra tidlig på 1900-tallet har vi som nasjon bygd opp et energisystem hovedsakelig basert på 

vannkraft som har tjent oss godt. Store mengder magasinerbar vannkraft har sikret landet 

forsyningssikkerhet og lave strømpriser. Dette har vært Norges viktigste konkurransefordel, 

der norske strømpriser har ligget vesentlig lavere enn i land vi konkurrerer med. Importen av 

europeiske strømpriser gjør at denne fordelen er i ferd med å forsvinne. 

Siden vinteren 2021 har strømprisene i Norge steget til nivåer vi ikke har sett her i landet 

tidligere. De høye strømprisene har igjen ført til økte priser på nær sagt alle varer og 

tjenester, med høy inflasjon og økte renter som resultat. I sum har de svært høye 

strømprisene fått dramatiske konsekvenser for innbyggere og næringsliv. 

 

Det er etablert kompensasjonsordninger som letter byrden noe for husholdningene, 

frivillighet og utsatte næringer. Kompensasjonsordningen og fastprisavtalene for 

næringslivet generelt er derimot ikke på langt nær god nok. Årsmøtet i Vestfold Senterparti 

krever at kraftprodusentene og strømsalgselskapene tilbyr bedre fastpriser på treårig basis 

både hva angår pris og fleksibilitet.   

 

Strømprisøkningen i Norge har direkte sammenheng med den stadig tettere tilknytningen til 

Europas energimarked, og i særdeleshet med de to siste likestrømkablene til Tyskland og 

Storbritannia. 
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I Hurdalsplattformen er det slått fast at konkurransefordelen vi har hatt i Norge med lave 

strømpriser skal videreføres, hvilket er en viktig forutsetning for å utvikle attraktive 

lokalsamfunn og lønnsomt næringsliv i hele landet.  

 

Senterpartiet i regjering må sørge for at de problemene som følger av et dysfunksjonelt 

strømmarked følges opp gjennom en helhetlig politikk som sikrer suveren norsk styring og 

kontroll over vannkraftressursene og alle avgjørelser med betydning for energisikkerheten 

og strømprisene i Norge.  

  

Regjeringen må sikre folkevalgt styring og kontroll over krafta bygd på følgende prinsipp: 

• Forsyningssikkerheten må sikres gjennom krav til magasinfylling. Det kan ikke tillates 

netto energieksport når vannmagasiner er under median nivå. Det må fastsettes 

kapasitetsgrenser for kraftutveksling som ivaretar et slikt prinsipp. 

• Statnett skal fortsette å administrere kjøp og salg av strøm gjennom kablene. Det skal 

sikre eksport av overskuddskraft, en balansert kraftutveksling og mulighet for import når 

vi trenger det. 

• Prisen på norsk kraft til strømkunder i Norge skal være stabile og i størst mulig grad 

gjenspeile produksjonskostnadene, med naturlige påslag for kapitalkostnader, 

utvikling/oppgradering og fortjeneste for eierne. Norge må derfor frikoples fra 

prisdannelsen i det sentraleuropeiske/britiske markedet. 

• Regjeringen må ta initiativ til drøftinger med EU og Storbritannia for å finne omforente 

løsninger. 

• Dersom prisnivået fremover ikke ivaretar Senterpartiets mål om stabile, forutsigbare og 

konkurransedyktige priser, så må regjeringen gjennomføre en langt mer omfattende 

strømstøtteordning. Den må innebære norske husholdninger, næringslivet og offentlig 

sektor får strømpriser som ligger markert under prisene i landene vi konkurrerer med. 

Bare da vil den historiske norske konkurransefordelen bli gjenskapt. 

 

 

Kompetanseløft og rekruttering i helsesektoren  
Det er store utfordringer med å rekruttere nok arbeidskraft med riktig kompetanse til 
helsesektoren, her i Vestfold og i resten av landet. Vi trenger kvalifisert helsepersonell til 
både kommune- og spesialisthelsetjenesten. På sykehjem, i hjemmetjenesten og på sykehus 
er det pasienter med flere diagnoser og mer kompliserte sykdomsbilder enn tidligere. For å 
sikre faglig forsvarlig helsehjelp, god pleie, omsorg og verdighet i alle livets faser trengs det 
bemanning med riktig kompetanse. 
Det vil være en betydelig økning i antall eldre i årene fremover, og vi kommer til å mangle 28 
000 sykepleiere og 18 000 helsefagarbeidere i 2035 ifølge SSB. Skal vi klare å møte denne 
utfordringen må regjeringen jobbe målrettet og innovativt med rekruttering og 
kompetanseløft for helsepersonell. 
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Det må utredes og åpnes opp for at helsefagarbeidere som har bestått fagbrev, men 
mangler generell studiekompetanse, 
skal kvalifisere til å kunne søke seg til helseutdan 
nelse på høyskole nivå. Dette kalles Y-veien, yrkesfaglig vei, og kan på sikt utdanne høyt 
kvalifisert helsepersonell vi mangler i Norge. Det må lages et direktiv slik at høyskoler blir 
pålagt å tilby dette. 
 
De mest desentraliserte utdanningene vi harer de videregående utdanningsløpene med 
læretid som fører fram til fagbrev.  
Helsefagarbeiderne utdannes lokalt, der de trengs, samtidig som de bidrar med viktig 
kompetanse som vi har behov for i helsetjenesten.  
Yrkesgruppen kan få flere oppgaver og f.eks. ta en viktig rolle i implementeringen av 
velferdsteknologi, for å sikre at brukere og pårørende føler seg trygge med å bruke 
hjelpeapparatene.  
 
Et annet grep for å få økt kompetanse og rekruttering til  
helsesektoren, er å kvalifisere dem som har utdanning f 
ra land utenfor EU/EØS. De har kompetanse vi må bruke bedre. Kriteriene for å få norsk 
autorisasjon må holde et høyt nivå med omfang og innhold, men det må legges bedre til 
rette for et likt system i det nordiske samarbeidet.  
 
Det er viktig at regjeringen gjør de rette økonomiske prioriteringer og tiltak for å møte 
rekrutteringsutfordringer vi allerede har i helsesektoren i hele Norge. Samfunnet har stort 
behov for motiverte arbeidstakere som ønsker å videreutvikle kompetansen sin, og bli 
værende i yrkeslivet, for å møte fremtidens utfordringer. Det er viktig at vi bruker de 
ressursene vi allerede har og legger til rette for å øke kompetansen for eksisterende 
helsepersonell.  
 
Vestfold Senterparti vil:  
• At en tilskuddsordning hvor kommuner kan søke midler til å videreutdanne 
helsefagarbeidere og annet helsepersonell, må på plass.  
 
• At regjeringen legger til rette for at de 
med yrkesfaglig bakgrunn som ønsker høyere utdanning innen helse- 
og sosial fag, kan gjennomføre denne ved mange av landets høyskoler.  
 
• Ha en utvidelse av tilbudene om desentralisert sykepleier- og vernepleierutdanning, samt 
at veksten i studieplasser blir lagt til rekrutteringssvake områder.  
 
• Ha et utvidet tilbud om komplementerende utdanning for personer  
med helsefaglig bakgrunn fra land utenfor EU/EØS 
  
• At et felles nordisk regelverk skal gjennomgås for å sikre fortsatt høy kvalitet og 
kompetanse av autorisert personell i helse 
 
• Utvide ordningen «Menn i helse» til også å gjelde kvinner som mottar ytelser fra Nav, for å 
rekruttere flere til helsefagarbeiderutdannelsen.  
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• Utarbeide en egen analyse av sykepleiernes/vernepleiernes og helsefagarbeidernes 
ansvarsområder 
 

 

Plassnøytrale arbeidsplasser – et satsingsområde for Vestfold 
Pandemien førte til en voldsom vekst i bruken av digitale verktøy i arbeidslivet. Store 

yrkesgrupper fikk i løpet av kort tid god kompetanse i bruk av digitale møter og i andre 

verktøy for fjernarbeid som dokumentdeling og chat-løsninger.  

Det nye etter pandemien er at flere bedrifter enn før pandemien praktiserer rett til å jobbe 

hjemme. Dette er ofte supplert med plikt til oppmøte på arbeidsstedet visse dager. Man 

kombinerer altså fysisk tilstedeværelse og hjemmekontor på ulike måter tilpasset den 

enkelte bedrift.  

Plassnøytralitet som norm vil gjøre det lettere å flytte til Vestfold og likevel beholde jobben i 

Oslo. Plassnøytralitet som norm kan også bidra til at Vestfold blir mer attraktivt for 

lokalisering av større bedrifter. De som ønsker å bo i Oslo kan da kombinere hjemmekontor i 

Oslo med pendling til Vestfold. 

Pandemien lærte oss raskt nye muligheter for å gjennomføre stedsuavhengige 

arbeidsplasser. Samtidig forsterker dette behovet for å realisere en digital allemannsrett. 

God bredbåndsutbygging og politisk tilrettelegging for fjernarbeid er to ulike politiske saker, 

men de kan sammen bli en motor i stedsutvikling i Vestfold. 

Vestfold Senterparti ber regjeringen om innføring av plassnøytrale arbeidsplasser og at 

saken sees i sammenheng med utbygging av bredbånd i alle kommuner.  

 

 

Fødselsomsorgen i Norge er under press 
Nedleggelsene av fødeavdelinger gjør at helserisiko for mor og barn settes i spill. Vi er 

fortsatt regnet som verdens beste land å være gravid og å føde i. Hva skal vi hive på båten? 

Hvor mange kvinner og barn har vi råd til å miste? Det er spørsmål vi må tørre å stille, for det 

er det reduksjon i fødetilbud handler om.  

Fødselsomsorgen drives i dag som et spleiselag mellom kommuner og helseforetak. 

Kommunene skal stille jordmødre til rådighet for svangerskap- og barselomsorg, i samarbeid 

med helsesykepleier.  

Selve fødselsomsorgen og oppfølging i spesialisthelsetjenesten er det helseforetakene som 

står ansvarlig for. Da disse skal gjøre opp sine budsjetter er det lett å fjerne det som kan 

synes som unødige goder for de nyfødte barna og fødekvinnene. Det kan være at reisevei 

blir lengre som følge av nedleggelse av lokale fødetilbud, det kan være redusert liggetid på 

sykehus etter fødsel. Dette gjør at problemkompleksene står i kø. Der vi i dag har stort hell i 

å forebygge komplikasjoner, vil dette ikke lenger være mulig. Familiene reiser hjem, ofte 
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med minimalt nettverk og lite erfaring og kunnskap. Dette er kommunens ansvar sier 

helseforetaket. Kommunene er ikke rustet, og jordmormangelen er økende.  

Uten desentraliserte, trygge fødetilbud vil ikke folk bo i distriktene. Fødetilbud regnes av folk 

som like viktig som jobb.  

I et større perspektiv handler dette om landets sikkerhet. At det bor folk i hele Norge, er en 

av landets viktigste beredskapsfaktor. 

Vestfold Senterparti ber Regjeringen: 

• Anerkjenne at unge liv er viktige i hele landet, slik at fødselsomsorgen skal ha 

prioritet i statsbudsjettene. 

• Øke utdanningskapasiteten for jordmødre 

• Sørge for at arbeidsvilkår er slik at turnusarbeidere klarer å stå i jobb til 

pensjonsalder. 

 

 

Matjord er ingen selvfølge 
Vi lever i en tid hvor ingenting er en selvfølge. To naboland er i krig. Disse er blant verdens 

største eksportører av blant annet korn. Dette bidrar til at verdens matsikkerhet er svekket. 

Det er bekymringsfullt at kun halvparten av maten vi spiser produseres i Norge. En økt lokal 

matproduksjon vil øke vår matsikkerhet. Det vil også bidra til at vi tar vårt ansvar i 

verdenssamfunnet for å brødfø egen befolkning. Matjorda er stadig utsatt for press av andre 

interesser. Det er nødvendig at vi sikrer gode strategier og verktøy for å ta vare på matjorda. 

Større områder bør ses i sammenheng for å utnytte arealer best mulig.  

 

Vestfold Senterparti vil:  

● Statsforvalteren skal beholde sin innsigelsesrett ved omdisponering av dyrka/dyrkbarmark  

● Satse på ytterligere kompetanseheving i kommunene for å sikre best mulig 

arealforvaltning  

● Ha en 0 - visjons på omdisponering av areal fra dyrka/dyrkbarmark 

● Fylkeskommunen fortsetter å jobbe med å utarbeide gode verktøy for å ivareta jordvernet 

i samarbeid med kommunene  
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Rus og kriminalitet blant barn og unge må bekjempes! 

De siste åra har det vært et økende problem med kriminalitet og rus blant barn og unge i 

Vestfoldbyene. Flere steder opplever man at barn, under den kriminelle lavalderen, blir 

rekruttert inn i kriminelle miljøer, og tvunget til å utføre kriminelle handlinger. Flere barn og 

unge ned i 9 års alderen har blitt tvunget til å fungere som kurer for narkotikabransjen. 

Dette er uakseptabelt. Kriminelle nettverk som opererer over landegrensene, har fått 

fotfeste på store deler av Øst- og Sørlandet. Det er ikke lenger nok at kommunene selv 

oppretter tiltak, vi må ha felles kjøreregler og nok ressurser til å komme i mål med gode 

prosjekter som Guttas Campus, Rocketman, utekontakter, barnevern, fritidskordinatorer og 

det frivillige. Det trengs handling!   

Vestfold Senterparti ber regjeringen om: 

• Regionsbaserte tiltak for å avhjelpe situasjonen, samarbeid mellom fylke, kommune 

og sentrale myndigheter. 

• Øke bevilgningene til politiet med øremerkede midler rettet mot barn og ungdom i 

utsatte miljøer. 

• Mer ressurser til «mer åpne skoler» som et ledd i ungdomsarbeidet lokalt i 

nærmiljøene. 

• Øremerkede midler til kommunene for opprettholdelse og opprettelse av 

fritidsklubber. 

• Mer fokus på ungdomskriminalitet og gjengproblematikk også utenfor Oslo.  

 

 

Nei til narkotika 
I mange år har det vært slik at det store flertallet av norsk ungdom har sagt nei til narkotika. 

Denne positive situasjonen utfordres nå fra flere hold. 

Flere videregående skoler melder nå om et økende narkotikaproblem blant elevene.  

Enkelte politikere og partier tar til orde for liberalisering og avkriminalisering. Noen mener 

ulike narkotiske stoffer skal kunne omsettes på samme måte som på Vinmonopolet. 

Politiet skal gis mulighet til å drive forebyggende arbeid samt ha tilstrekkelige virkemidler 

innenfor de rammene loven i dag oppstiller, herunder ruskontrakter og mulighet til å ta 

blod- og urinprøver. 

I sum er dette urovekkende. Hvilke signaler samfunnet sender betyr noe. Vi er bekymret for 

at yngre skal oppfatte at narkotika er greit, "det er ikke så farlig".  

Rusavhengige bør få bedre helsehjelp enn i dag. Ungdom som tester grenser må vite at 

narkotikabruk er et lovbrudd som får konsekvenser. 

.  
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Vedlegg 3 – Fylkesleders årsmøtetale 2023 

Møteleder.  

Kjære Årsmøte, Statsråd alle delegater og gjester!  

Aller først, TAKK FOR TILLITEN!!!  

For temmelig nøyaktig ett år siden hadde Vestfold Sp sitt årsmøte i Horten på Sjømilitære 

Samfunn og vi takket av Kathrine etter mange år som vår fylkesleder. Jeg var klar, både til 

møte og ta over, men fikk et høyst ufrivillig opphold i senga med feber og litt mer enn 

«Manflue». Seinere på lørdag ettermiddag fikk jeg svært hyggelig besøk på døra av leder i 

Tønsberg Sp, Ronny Pettersen, med blomster og gratulasjoner som nyvalgt leder av Vestfold 

Senterparti!  

Igjen; Tusen takk for tilliten, det har vært et skikkelig spennende, givende, lærerikt og 

utfordrende år, og takket være et solid styre med gode Sp-kollegaer og et hardtarbeidende 

fylkeskontor, føler jeg vi i fellesskap har fått til mye i regi av Vestfold Senterparti! Jeg angrer 

ikke på at jeg takket ja, og ble valgt fra senga, ble i alle fall ikke «benka»! Heller tatt på 

senga!!!  

Så politikk!  

Hva er det vi egentlig driver med? 

 Jo, vi sitter i Regjering og styrer landet i en svært krevende situasjon med utfordringer både 

politisk, økonomisk og sikkerhetsmessig som mangler sidestykke og sammenligning langt 

tilbake i norsk historie. Energikrise i Europa som påvirker oss gjennom ACER, Krigen i 

Ukraina, Ekstrem prisøkning på mange basisvarer for forbrukere og industri, Klima, Politisk 

dreining og ustabilitet mm som tidligere Regjeringer har vært skjermet for.  

Vi har 8 statsråder på viktige departement, og 28 stortingsrepresentanter fra alle fylker, 

minus Oslo, med stor bredde, kunnskap og innflytelse som gjør sitt beste hver dag for oss 

innbyggere, kommuner, fylker og Norge, samt har stort engasjement internasjonalt.  

Allikevel er det jo slik at ikke alt dette til enhver tid treffer like godt, ikke er populært, ikke 

medfører utvikling, ikke tilfredsstiller våre ønsker og behov, ikke skaper den trygghet vi er 

vant til å ha, rett og slett at du ikke liker den politikken som føres.  

Sånn er det å drive politikk, sitte med ansvaret og forsøke å manøvrer på best mulig måte på 

både kort og lang sikt. Eller sitte i opposisjon uten ei hand på rattet og påpeke alle feil de 

andre gjør. Vi i Senterpartiet har historie i å utøve begge disse politiske øvelsene. Politikk 

handler jo om å komme i posisjon for å bruke sin politiske makt til å gjennomføre veivalg og 

politikk! 

Vi ønsker jo å sitte med makt. Vi ønsker å sitte ved bordet. Vi ønsker posisjoner. Hvorfor?  

Jo for å kunne påvirke og få gjennomslag for vår Senterparti-politikk! 
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Slik er det for de aller fleste har i årsmøte i dag; mange av dere har viktige posisjoner lokalt 

og i fylke, og Kathrine sitter på Stortinget, og Statsråden; Ola Borten Moe sitter ved Kongens 

Bord og i Regjering, alle med mål om å få utretta Senterparti-politikk! 

 Lykkes vi?  

Svaret er både JA og NEI.  

Hvorfor helgardere jeg? Jo fordi vi sjeldent er helt alene om å ha makt og sitte i viktige 

posisjoner. Slik er demokratiet, og slik vi jeg at demokratiet skal fungere. 

Det er noe som heter; «TAP OG VINN MED SAMME SINN!»  

Lett å si, men ikke alltid like lett å «svelge og fordøye», også for oss som er SP-politikere, 

både i kommuner og fylket!  

Kjære Senterparti!  

Det var store forventninger til oss både før og etter valget i 2021! Hvorfor? Jo vi hadde 

løsning på det meste som ikke alle innbyggere var fornøyd med under flerpartiregjeringa til 

Erna Solberg.  

På de beste meningsmålingene hadde vi 1 av 5 som mente vi hadde de beste politiske 

løsningene!!  

Ja, vi innfridde og vant valget, men har vi løst de oppgavene som alle velgerne forventet at vi 

skulle?  

Ja, vi har løst mange av de små og større politiske sakene vi gikk til valg på og som folket 

premierte oss for til valget, men de drukner i de politikkområdene som folk og næringslivet 

er mest opptatt av og dominerer hverdagen og nyhetsbildet:  

Strøm, Energi, Drivstoff, Renter, Inflasjon og generelt økte levekostnader ! Også NRK og 

Sophie Elise da!!!!  

Det er helt klart for meg at også vi lokalt preges av nasjonal politikk, både oppturer og 

nedturer.  

Opptur:  

Historisk godt og solid Jordbruksoppgjør! Takk til Sandra og Trygve!!  

Kathrine og Sp på Tinget, ikke siden 1994!  

Flere studieplasser på USN og Politihøyskolen i Stavern  

Økte overføringer til kommuner og Fylke!  

Koronakompensasjoner og strømkomp til Landbruket 

Nedturer:  

Stans i planlegging og videreføring av dobbeltspor Jernbane fra Tønsberg til Larvik    
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Liten evne til å imøtekomme næringslivets behov for strømkomp!  

Noe politisk overfokus på distrikter og deres innbyggere vs våre innbyggere som                                                         

også har behov for samme velferd, tjenestetilbud og levekår.  

Inntektsfordelingene og økonomiske overføringer fra staten rammer vårt område negativt ift 

våre demografi og innbyggersammensetning.  

Innføring av høy arbeidsgiveravgift på lønninger over 750.000, rammer negativt mange av 

våre viktige bedriftsklynger og verdiskapere som konkurrerer i et åpent marked med høy 

kompetanse.  

Det er sikkert flere både oppturer og nedturer vi kan trekke fram, men det kommer sikkert 

seinere i årsmøte og generaldebatten, bare å hive seg på når muligheten byr seg etterpå.  

Vi Vestfold og våre 6 kommuner er en del av Norge, faktisk en særdeles viktig region og 

område.  

Mange innbyggere, viktig næringsliv, mye matproduksjon, store jordbruksarealer; LES 

JORDVERN, lang kystlinje, mye og viktig turisme, Oslofjorden, port ut til Europa via 

Sandefjord og Larvik, spennende kultur og historie, og ikke minst en svært sammensatt og 

etter hvert, internasjonal befolkning.  

Dette gjør at også vi må få vår rettmessige del av kaka som fordeles av fellesskapet til 

fellesskapet og som jeg både føler og er stolt av at vi bidrar til gjennom skatter og avgifter 

som Vestfoldsamfunnet skaper av verdier. 

 Vestfold og Østlandsfylkene må markere seg sterkere sammen for å få til enda mer 

Sppolitikk som også inkludere våre områder, vår befolkning og vår utvikling! 

Hva jobber vi med i Vestfold nå om dagen?  

Bygger et nytt fylke!! Og forbereder kommune og fylkestingsvalget 11. sept 2023!  

Hva og Hvorfor: Det ble fattet et vedtak 15. feb 2022 om å splitt opp Vestfold og Telemark 

Fylke. Det er nedsatt et eget utvalg for hvert nye fylke, og vi er godt representert med 3 

personer i HUV av 22.  

I VTFK har vi et valgteknisk samarbeid med AP og SV, med støtte fra Rødt og MDG.  

I HUV sitter vi på samme side som AP, SV, Rødt og MDG, men utnytter vår sentrumsposisjon 

og historikk, samt å være på vippen, og velger side fra sak til sak, og der vi får mest ut av vår 

Sp-politikk!  

Dette vil jeg at vi skal fortsette med, og håper på støtte til dette!  

Vi har fått gjennomslag for 41 repr i Nye Vestfold, alle partier i AU, sittet i 

ansettelsesutvalget for ny fylkesdirektør, og sist jobbet for en felles Fagskole med 

Telemark, med klare føringer for innhold, utvikling og balanse, samt se mot Buskerud, det 

samme i Vannregionen og Oslofjorden. Vi løfta også tydelig opp et annet viktig tema i å satse 

på og utvikle Vestfold-Museene og «det gamle» Vestfold-arkivet. Her bruker vi Sp-ideologi 
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og våre SP-verdier i lokal verdiskaping, nærhet til befolkningen, utvikle og utnytte egen 

kompetanse, samt å øke oppmerksomheten rundt vår kultur, historie og samspille godt med 

utviklingsområder innen næringsbasert kultur og et viktig reiseliv. I tillegg er det med stor 

sannsynlighet også med økonomisk for våre budsjett å fortsette med felles Fagskole, samt 

Vestfold-Museene på arkiv og depot. Her fikk vi stor tilslutning fra nesten alle partier, og 

håper å realisere dette fra 01.01.2024.  

Senterpartiet er klar på vårt syn og ide om 3 forvaltningsnivåer i vår samfunnsstruktur; 

Kommuner, Fylker og Storting. Vi står stødig i den diskusjonen og vil jobbe aktivt for å 

fremme de viktige prinsippene i demokratiet som denne 3-delingen inneholder. Statsråd; jeg 

mener vi i fylkene er rede til å påta oss noen flere relevante oppgaver fra staten og til 

fylkene for å forsterke vår posisjon som regional utviklingsaktør. Jeg mener dette er viktig for 

å styrke Fylkeskommunenes posisjon og status. Fremdeles er nok Fylkeskommunen er noe 

«bevart hemmelighet» for store deler av befolkningen.  

En liten historie fra gårdsdagen: leder i HUV og Prosjektleder/Fylkesdirektør inviterte i går 

alle 1.kandidater til kommende fylkestingsvalg til lunsj(baguet), kake og kaffe for å bli litt 

kjent og få informasjon om viktige organisasjonsmessige og strategiske valg som er tatt og 

som skal på plass fram til sommeren og 01.01.24.  

Her benyttet 1.kandidaten fra Sp sin mulighet til å skryte av de partiene i HUV som under 

valgkampen 2021 og i forfektningene til vedtak om oppløsning av VTFK i 2022 ønsket 

fjerning av fylkeskommunen, la kommunene ta over oppgavene, for så å gå «all in» for Nye 

Vestfold og ikke under noen debatter eller diskusjoner i utvalget eller AU å løfte spørsmålet 

om å legge ned Fylket!  

Jeg har en iboende tro på ROS og SKRYT! Og tror det blir svært krevende for de partier som 

hevdet dette sist å fremme dette ved kommende valgkamper, i hvert fall her i Vestfold!! Vi 

har låst dem!!!  

Hva er og blir den eller de største utfordringene i Nye Vestfold i oppstarten og de 

nærmeste årene?  

Kan ramse opp noen innlysende oppgaver og politikkområder:  

Opplæring og utdanning!  

Næringsutvikling og økt verdiskaping og jernbane i Vestfold  

Arealforvaltning og jord-og sjøvern, samt en ren Oslofjord  

Kultur, Reiseliv og folkehelse  

Men øverst på oppgavelisten og på toppen av «tronen» står følgende:  

Bekjempe, reduser og ta aktiv del i å redusere UTENFORSKAP!!  

Dagens største utfordring i Vestfold-samfunnet spesielt og for landet generelt.  

La oss gå for en 0-visjon!! Skal vi Sp sette standarden og være i førersetet??  
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JA, jeg er villig til å ofre mye for å få til dette! 

Hvorfor er dette det viktigste vi både skal og må gjøre?  

Situasjonen: 13-15% av unge mellom 16-25 fullfører ikke VGS eller annen utdanning, samt 

står utenfor arbeidslivet. Vestfold ligger pt dårlig an på statistikken over arbeidsledige av 

arbeidsstokken; 2,6% mot 1,9% på landsbasis. Denne statistikken domineres dessverre av de 

unge som nevnt.  

Disse unge menneskene og våre medborgere opplever ikke det de fleste av oss er forunt; 

mestring, sosial tilhørighet, påfyll av kunnskap, utvikling av egne og andres ferdigheter, vøre 

på et lag, enten på jobb eller fritid, delta i samfunnet og felles verdiskaping,; JA, rett og slett 

opplever å få det jeg enkelt kaller MANGELSYKDOM; mangler mye av det vesentlige og de 

basis opplevelsene som skal være med på å forme et godt, innholdsrikt og langt liv.  

Hva har vi gjort andre steder som det settes 0-visjon?  

Jo, bevilge penger og andre ressurser som skal til for å lykkes, engasjere bredt og løfte 

temaet og saken opp i alle organ, møter, strategier, planer og alt som vi politikere og andre 

deltar i.  

Tar sjansen på å sidestille denne utfordringen og satsinga med klima, miljø og natur!  

La oss sammen ta et krafttak og innenforskap og 0-visjon for utenforskap!!!!  

Senterpartiet og Vestfold Senterparti vil gå i førersetet for å løfte dette opp på dagsorden 

og jobbe for involvering, planer og gjennomføring som skal gi målbare resultater på kort 

og lang sikt!  

La oss bli tydelige og førende på dette i den kommende valgkampen!  

Vi skal gjøre et solid valg i alle 6 kommuner og erobre mange plasser i den nye 

fylkestinget!!  

Her vil vi ha mange gode og troverdige SP-saker som vil engasjere velgere i Vestfold!  

Jeg ser fram til et godt og aktivt årsmøte.  

Dere lokalt er limstoffet og energien i laget og partiet!  

Bruk stemmen, hjertet og motet ditt, først da kan vi gjøre noe med det DU mener er viktig!  

Til slutt en stor takk for særdeles godt og solid utført jobb til våre unike medarbeidere på 

fylkeskontoret, styret som bidra med energi, kunnskap og klokskap, og til vårt øvrige 

støtteapparat (les familiene hjemme) som gjør det både mulig å gøy å drive politikk!!!  

Tusen Takk!!!!  

Takk for for oppmerksomheten og lykke til med innlegg og debatter videre i årsmøte! 
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Vedlegg 4 – Årsmelding Senterkvinnene i Vestfold 

Årsmelding 

for 

Senterkvinnene i Vestfold 2023 

 

Opprettelse av Senterkvinnene i Vestfold 
Senterkvinnene ble opprettet i februar 2023, etter flere år uten Senterkvinnene i Vestfold.  

Styrets sammensetning 
Etter Stiftelsesmøte i 2023 ble det valgt følgende styre for perioden 2023-2024: 

Fylkesleder Guri Rebecca Nilsen 

Nestleder Anne Synnøve Hovland 

Studieleder Frøydis Huseby 

Styremedlem Ida Cathrine Nilsen 

Varamedlem Hedda C. W. Håkegård 

Varamedlem Sigrid I. Hokstad 

 

I første styremøte etter Stiftelsesmøte konstituerte syret seg selv, og valgte Nestleder og 
Studieleder. 

Aktiviteter 
Senterkvinnene i Vestfold har året 2023 ikke gjennomført medlemsmøter. Styret har heller 
fokusert på å bygge nettverk med andre Senterkvinne lag. To i styret har deltatt på 
Årsmøte til Vestfold Senterparti som Senterkvinner. 

Fylkesleder har deltatt på Landsmøtet i Senterpartiet, Landsstyremøte og samlinger for 
fylkesledere samt Årsmøtet til Vestfold Senterparti. 

Regnskap og budsjett 
Senterkvinnene i Vestfold har ikke hatt regnskap eller budsjett for året 2023, men har hatt 
reise utjevning som ble dekket av Vestfold Senterparti. 


